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Motion till Håbo Kommunfullmäktige 2018-06-11 

 

Bättre skolmat, och serverad i en trevligare miljö 

 
Bålstapartiet har tidigare fått igenom att göra ”skolbespisningen på gymnasiet” till en 

trevligare ”restaurangmiljö”, om ännu inte fullt ut!  

Och redan 2002 föreslog vi att alla Håbos skolor skall servera frukost till 

självkostnadspris och servera två lagade rätter att välja på, och det har ju ”gått så där” 

 

Bålstapartiet anser att lunchen är en viktig del av skoldagen, utan ett rätt näringsintag 

försämras kunskapsinlärningen. 

 

Vi tycker att våra skolbespisningar har mycket i övrigt att önska, hur många av oss skulle 

gå på en lunchrestaurang med denna inredning och ”mysfaktor”?  

Denna delen av arbetsdagen för eleverna är också en trivselfråga, och 

arbetsmiljömässigt viktig. 

 

Med lite mer pengar på bättre skolmat, satsa på tex. antibiotika-fritt, mindre 

halvfabrikat, och att göra om ”matsalarna” till en mer liknande restaurangmiljö så skulle 

säkert våra elever sitta längre och äta i lugn och ro och umgås, i stället för att uppsöka 

andra ställen och äta ”skräpmat” 

 

 

Bålstapartiet föreslår att: 

 

-Kommunfullmäktige att genomför en satsning på bättre skolmat och bättre 

”skolmatsmiljö” inom hela skolan under nästa mandatperiod, detta i syfte att få en bättre 

skola, och ett bättre näringsintag för ett bättre studieresultat. 

-att utreda införandet av frukost inför skoldagen 

 

 

 

För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 

 

 

 

Owe Fröjd 

 


